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TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

COPY FOR THE GENERAL PUSLK:

(101% 20146323377 EXCEPTIQNALLY 210043 EX'FORTION
CLEAREI)

General Offense Information
Operaiional stains: EXCIW'I‘iONALLY’ CLEARED
chomcd 0n: May-23-2014 (Fri) 1015

Occurred between: .IaanS-ZOIZ’. {Tinn} 6m} and MawOI-ZUIZ ('Fim.) 1300

Approved 0n: M:1y«24-2014 (Sat) by: 31598 ~ MARTINEAU,L!SA M (Retired)

Report submitted by: 42324 w FINE, RALPH
Org unit: Squad 102

Address: 5021 NASSAU ST W
Municipafity: TAMPA
Districz: I Beat: A4 Grid: 1'18

Fcionnyiséemeanor: FELQNY
Bias: None (no bias)

Special study: Nut Applicable

Family vioicnce: N0

Offenses (Completed/Attempted)
Offense: #1 2101M; EXTORTION - COMPLETED
Location: Cammcrciai OI’I'BIdg

Offender suspected of'using: Not Applicable

Criminal activity: Not Applicable

Weapon type: 'I‘hrcatflntimidation, Not Applicable

For: 52253 Printed On: NOV~I3«ZOIS (Fri) Page 1 0Y3}.



TAMI’A PD
GENERAL OFFENSE HARDCOi’Y

COPY FOR ”rm: GENERAL PUBLIC

GOifi 261433233? EXCEP’I‘IONALLY 2108-8 EX’FOR'I‘lON

CLEARED

Related Eventisz
(:13 2014-3323W

Reiated Pcrsonm

’1. VICTIM. 3f? I ~

(Case Specific Information)

Sex: MALE
Race: \VI‘II'I‘E

Date ofbirfi}:

Address:

Municipality:

i’lmne Numbers
Meme:

Business:

jfigticularus,

Occupation: RADIO HOST
Empioyer: SELF-EM I’LOYE’I)

Citizenship: America, United States 0f

Marita? status: Single

Eilmicityz USA
Language(s) spoken: Engiish

Height: 5’11} Weight: 259 lbs.

Disabiiity: None Known
Build: Large Complexion: MEDiUM
Eye color: HAZEL
Hair color: BROWN
Hair style: Short Length

Master Name Index Reference

Name:
Sex: MALE
Race: WHITE
Date 0Ybir‘th:

I

Ethnicity: USA
Address:

Municipahty:

Phone numbers
Home:
Business:

AIias:es}!AKA

Name: Address: Sex: DOB:

For: 52253 Primed On: Nov-IB-zflls (Fri) l’agc 2 of 31



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

COPY VCR T8521 GENERAL PUBLIC

003‘? 26} 43-3323??? EXCEP'I‘I ONALLY
CLEARED

2 iGB-S EXTOR’I‘ION

Linkage factors

Resident status : City (Tampa)
Smtemcnt taken : YES
Age range : 30-49 Years

Access £0 firearm : NO
Victim 0f :

2190~ 8 EXTORTION - COMi’L‘E'i‘EI)

Victim's Relationship 10 Offender : Victim Was Empleycr
Person’s m¥c : SUSPECWOFF #1

Person‘s name : LOYD, MA'YI‘IviEW C_
Victim’s Refationship to Offbncfcs‘ : Victim Was Stranger

Person's role : SUSPECTKOFF #2

Person‘s name : DAVIDSON, KEITH M Apr~{)8~1 97 1.

Offender LEOKA detain;

LEONA details

Officer‘s experience (in years) : I}

2. VICTIM # 2 ~

(Case Specific Information)

Sex: MALE
Race: Wiil'l‘ifi

Qate ofbirth:

Address:

Municipality:

i’hone Numbers
Ccliular:

Home:
,_

Master Name index Reference

Name:
Sex: MALE
Race: WHITE
Date 0‘i'binh:

Acidrcss:

Municipality:

Phone numbers
Homo:
Ccliular:

Linkage factors

Age range : 50-64 Years

Victim 0f:

210i)— 8 EX’I‘ORTION - COMPLETED

3701“: 52253 Printed On: NOV~13~2015 (Fri) Page 3 of31



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDCOI’Y

COPY FOR THIS GENERAL PUBLIC

(30%? 20146323??? EXCEPTIONALLY
CLEARI‘ZD

2 190~8 EX'FORT ION

Victim‘s Reizxtionshfip to Offender: Victim Was Acquaintance

Person’s role : SUSPECTKOFF #1

i’crson‘s name : LOYI), MATTHEW C Fcb~07~1 979

Victim’g Reiatfionship i0 Offender : Victim Was Stranger

Person‘s rah: : SUSPEC’NOFF #2

Person‘s name : DAVmSON, KEY”! M Apr-Oxml‘)?!

Offender LEOKA details

LEOKA detaiis

Officer's experience {in ycars} : 8

3. SUSPECTXOFF # 1 ~ LOYD, MATTHEW CHRISTIAN

(Case Specific Informatian)

Sex: MALE
Race: WI/I‘i’TE

Date 0f birth: Fclyfi'm 979

Address: 9601 W'OODBAY DR
Municipaiity: TAMPA ,

Florida 33626-

I’honc Numbers
Home: (727) ?76»1855

flirticulat‘s

Occupation: UNK
Empioyer: QNK

Master Name Index Reference

Name: LOYI), MATTHEW CI-{RISTiAN

Sex: MALE
Race: WHITE
Date 0f" binh: F01}~{}7-19?9

Address: 9601 WOODBAY DR
Municipaiity: TAMPA , Florida 33626-

I’Imne numbers
Home: (3’2?) 776-1855

Linkage facmrs

Resident status : City (Tampa)
Age range : 30-49 Years

Access to firearm : N0
Offender LEOKA details

LEOKA detaiks

Officer‘s experience {in years) : i}

4. SUSPECT/OFF # 2 - DAVIDSON, KEITH M

Fer: 52253 Primed On: Niw-I3-2615 (Fri) Page 4 0f3‘1



TAMPA Pl)

GENERAL OFFENSE HARDCOPY
COPY FOR Tali? GENERAL PUBLIC

(305% 201463233? EXCI‘JFYIONALLY 2100~8 EXTORTION
CLEAREI}

(Case Specific information)

Sex: MALE
Race: W Ii-i ITE
Oats of birth: Apr«{}8-1 9?}.

Address: 8383 WiLSHIRE BLVI) Apartment: 51.0

Municipality: 8EVERLY {HLLS 3 California 902! ‘1-

”
Bagincss: (323) 6585444
Ccliular: (31K)) 936-536],

Particuiars

Piacc of‘birih: Massachusetts

Occupation: ATTORNEY
Empioycr: SELF

Master Name index Reference

Name: BAViDSON, KEiTH M
Sex: MALE
Race: WIEIYITE

Date ofbirth: Aprm08-19’I1

Address: 8383 WILSfliCRE BLVD Apartment: 510

Municipaiity: BEVERLY Ifi'ILLS
, California 9021.1.-

I’hone numbers
Business: (323) 6586444
Ccilular: (310) 9366361

Linkage factmgg

Resident status : Out oi‘Statc

Age range : 30-49 Years

Offender LEOKA details

LEOKA detaiis

Officer‘s experience {in years) : {I

S. INVOLVED # 1 ~ CARREGA, TASHA NICOLE
Master Name Index Reference

Sex: FEMALE
Race: WI-IYI‘E

Date ofbirih: Fch-2?-1984

Address: 9601 WOODBAY DR
Municipality: “I‘AEVIPA

9 Flcrida 33626-

Phonc numbers
flame: (81,3) 818-3533

Ceilular: (813) 818-3533

Particulars

For: 53253 Pri'ntcd On: N0v-13-2015 {I?ri.) Page 5 OFBI



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE I:IAR1)COPY

COPY FOR 'I‘Im GENERAL PUBLIC

(30%? 2824-33237? EXCEPTIONALLY
CLEAREB

2 1 00—8 EXTORTION

Height: 5‘6

Buiki: Medium Complexion: MEDIUM
Hair solar: BLONDESTRAWBERRY

Linkage factors

Resident status : County (Iriikisborough)

Age range : 224.9 Years

Offender LEOKA details

LEOKA details

Officer’s experience {in years} : O

6. INVOLVED 35% 2 — BURBRIDGE, LORI

Master Name Index Reference

Sex: FEMALE
Race: Wl’i’i'l‘E

Date ofbirthz Apr-25-1984

Address: 107 I(ARDE CIRCLE Apartment: D
Municipality: BRANDON , Fiorida 33510-

I’htmc numbers
Home: (813) 802-4187

Business: (727) 238~4E138

Ccilular: (833) 435-8038

Linkage factorg

Resident status : County (,I'Iiilsbomugh)

Age range : 22-29 Years

Offender LEOKA details

LEONA details

Officer‘s experience (in years) : 0

For: 52253 Printed 011: N0v»'1,3-2{}15 (Fri) Page 6 0f31



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

COPY FOR 'l'I'IE GE; ‘l‘iRAL PUBLIC

(30?? 2014-3323??? EXCEPTIONALLY 2100~8 EX'i'OR’I‘ION

CLEAREI)

Related Text Page(s)

Document: CASE SUMMARY
Author: 42324 - FINE, RALPH
Rciatcd dateé’timc: May-23-2014 (Fri.) 101:3

Tha victim reported that personal propexty taken from him in 2012, without
hi3 knowle§ge or permisgion, wag tweeted to him in a photo on today‘s date.
The victim believes the tweeted photo was intended as a personal threat
because the release of its content has the potential £0 negatively affect
hi8 reputation and hi8 livelihood.

E701? 52253 Printed On: N0v—13—2015 {I?ri.) Page 7 01’31



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

COPYFORTTUSGENERALPUBLKI

(30?? 2014-3323?? EXCEPTiONALLY 2300—8 EX’I‘ORTION

CLEARKD

Related Text Page(s)
Document: INlTIAL REPORT
Author: 42324 » FINE, RALPH
Rehucdcfiflcfihnc:Biaydz3~2814 (Frh)1015

I responaed to 5023 W. Nass&u St. where I met with the victim. The victim
{NXM Clem) grovided me with a photocopy of a tweateé message he received to

his BTLS (Bubba The Love Sponge Show) account. The message was provideé
via a subject iéentified through his Twitter account as "Joshisinthecity."
The message stated that a ietter and DVD was left on his vehicle because hg
has a “Bubba Army“ bumper sticker attached to his vehicle. The tweeted
message asked for a contact number and that he was attempting to return the
EVE left in hig possession.

The yhoto 0f the BUD had the name "Denzel" written on it and W/M Clem
identified "Denza1“ as a close personal friend.

WXM Clem also identified the handwriting on the DVD in the photo as his
own.

I collected the photocopies 0f the tweeted message and took W/M Clem's
statement. E nhen pravided WXM C1§m a report number.

As OE the completion of this report, there are no other known investigative
leads beyond the twitter account, ”Jcshisinthecity.”

For: 52253 Printed On: N0v~‘13—2{}‘15 (Fri) E’age 8 0f31



TAMPA I’D

GENERAL OFFENSE HARDCOPY
COPY FOR THE GENERAL PUBLIC

(30?? 283443323??? EXCEPTIONALLY 2i()()~8 EXTOR'I‘ION

CLEARED

Related Text Page(s)

Document: STATEMEN'I‘
Author: 42324 ~ FINE, RALPH
Reiateé dateflime: May—23-2014 {Fri.} 1815

WXM Clem was sworn and advised tha statement he provided is true and
accurate.

WXM Clem advised that he is the host of a syndicated radio program and is a

known gublic figure.

W/M Clem advised that during October of 2011, he and his ewaife began
divoxce proceedings. During this time, their relationship was contentious
and he had concerns that yersonal information could potentially be made
public by his wife that could affect his reputation as a public figure in
the media. ?he primary focus of his concern involved fihe existence of
several homemade DVD‘S éepicting consensual sexual contact between his wife
ané other subjects 0f which he was a knowing participant. As a result of
his concern, WXM Clem transferred the DVD‘S from his home to his workplace
whexe he believed they would be more secure.

During the months oi December 2011 and January 2012, he and his staff moved
equipment and property from one radio studio to a newer radio stuéio at his
current location. WXM Clem advised he specifically remambered moving the
BVD‘a to an upstairs officefstorage area in his new studie that was
designated for his own personal items.

En March oi 2012, WIN Clem learned that a screen shot of a portion 0f one
of his personal DVD'S had been leaked to the media. This screen shat
depicted a still video image of his then wife and a close personal friend,
professional wrestler and madia figure Hulk Hogan, as they were involved in
a consensual sexual encounter. At that time, W/M Clem immediately
responded to the offiice/storage area and became aware that each of his
DVD'S were mow missing.

WXM Clem advised that at that fiime, he did not believe his wife was
imvoived in raleasing the screen Shot to the media or was responsibla for
their disappearance however, he coulé not rule out that $he had been able
to copy the DVD‘S priox to his moving them to his workplace. His minimal
suspicions oi h@r were also the reault of the contentiousness of their
ongoing divorce at that time.

WXM Clem advised that he had stronger suspicions that a former co~worker
had taken the DVD‘S from the office/storage area. W/M Clem afivised that

3
For: - 2253 Primed On: Nowi3-2QIS {I?ri.) Page 9 0F31



TAMPA PI)

GENERAL(HWENSEILARDCO¥Y
COPYFORTHEGENERALYUBUC

(30}? 20143323337 EXCEPTIONALLY 210345 EXTORTION
CLEARED

Matt Loyd {axg "Spice Boy") was formerly an employee and an onwair membex
of bis radio Show. Duxing the months of January an§ February 20l2, W/M
Loyd began to lobby with corporate executives to ba granted a hosting
pogition of his own radio grogram. W/M Clem balieves that Loyfi wantefi t0
be considered aS an available replacement to host his (The Bubba The Love
Sponge Show} show in the event that he (W/M Clem}, wag fire&. Shortly
afifier this in April 0f 2012, Matt Loyd began to hast his own radio program.

On today‘s date; WXM Clem received a tweet via social media to his radio
show’s twitter account. The tweet depicted a photo of one of tha DVD'S
taken from W/M Clem‘s officeXstorage area in 2012. W/M Clem recognized the
handwriting on the 9V3 as his own. W/M Clem related that he knew the DVD
contained footage of a similar nature to other DVD‘S involving his ewaife
and was intended for his own personal use.

WXM Clem advised that he believes the tweeted photo of his stolen personal
property i8 intended as a message and a threat to him. The personal
fiaotage depicted on the tweeted DVD has the patential to negatively affect
his xeputation and alga; potentially, his livelihood were it released
publicly.

WXM Clem related that he believes Matt Loyd had both the means and the
motive to steal hi8 personal bVD‘s. During hi3 employment on The Bubba Tha
Love Sponge Show, he had unrestricted accesg t0 a1} areas of the building
including the ofificefstorage axea. He also, based upon his knmwledge of
Loyd‘s actions in 2812, believes that Loyd had a desire to take over as a

host of his show. WXM Clem believes that Loyd took the DVD‘S with the
intent to expose their content to the media and efifectively Gauge his
diemissal as a result of the associated scandal.

WXM Clem also advised that there are an additional 12 employees who work in
his studiQ and each of themAhave access to the upstairs offica/storage
area. He does no: suspect any current or prior employees of the theft of
the EVD‘S other than Matt Loyd.

WXM Clem related in conclusion that he made a consciaus decision to not
xegort the theft of the DVD'S originally in 2012 when he became aware of
their disanearamce. His rationala for this was that although Hulk Hogan
had been exposed as a result of the release of the Specific DVD involving
him, other involved subjects had not yet been exposed and he hoped by not
reporting the theft, he C0u1§ protect them from potential scandal that
could result irom his offense report.

For: 52253 Printed On: Nuv-13-2€}15 (Fri) Page 10 0531



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE IIARDCOI’Y

COPY FOR THE GENERAL I’UBiJC

(30¢ 201445323??? EXCEIYF‘IONALLY 2 106-8 EX'I’ORTEON

CLEARED

Related Text Page(s)

roumcni: INVEST RISI’OR'?

Author: J?Sffl ~ SCI’ILEMMER, JOHN
Rciated dziics’iimc: May~23~2014 {Tum}

On OSQYEM ‘1‘

received this assigned case reference latent investigation. The phone numbers Eisted

for Ciem were longer vaiid so I Eeft a message with Cox Media Gmup for him to call me.

On 05528514 I received a cail from Clcm‘s agent, Tom Bean.

Bean provided me with his phone number and said he would be 21bit: t0 have Clem call me shouid it

become necessm‘y. l informed Bean that 1 wouid like £0 speak, with Clem about responding back to the tweet he

rcccivcd before i subpoenaed Twitter.

Bean stated he would have Cfiem sail me.

0n GSBOXM 1 received a call from Clem. 1 informed him ofTwittcr’s policy to notify the account

hoider when a subpoena is issues. Therefore, I would like for him t0 respond t0 the tweet. Clem agreed and, it was

decided that he would tweet something similar t0 ”hey buddy, thanks for Iooking out." And then see ifthere was

a response.

On 06524fi4 I aztcmpted to comact Clem and Iefi’ a message.

On 06:25:” i 4 I. compieted a Subpoena for Records requcsi‘ing information for the Twitter handle

#Joshisinthccity which was used to send the tweet regarding the DVD. The subpoena was reviewed and approved

by ASA Goldstein.

On 07x08! 14 i received the subpoena information from Twitter which showed the account was

created on. 05H?! 14 at 2306 hours, using the cmaii address 0fradionmnflavorl970@gmaii.c0m, from an 1}?

address oi’97.76.206.25 1. A computer check of the I 3 address used to create the Twitter account came back t0

being a Time Warner account;

i prepared a subpoena for records request t0 Time Warner for account infomafion. The subpoena

was reviewed and approved by ASA Traina

On OWO‘X 1 4 I contacied Clem and informed him affine cmaii address used 1:0 create the Twitter

account. He stated that it did not sound famiiiar to him.

Ciem infm'med me that he had received a tweets from the subject 21nd would email them to me.

The twce£s Clem emaiied me were as follows:

Ciem: 6f4f14, 10:39 AM ”I‘m trying to reach out 1’0 you"

Josh: 6%" I 4, 11:05 PM "Sony was outta town My girifriend told me not to give it back

t0 you because 0f aii the stuff going on. ,1, Iike ya and dent know what 2

do".

Cicm: 616,314, 4:08 AM "Well i would like t0 get it back".

Iror: 52253 Printed On: Nov-IBQGIS (Fri) Page 11 of3fii



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDC03’Y

COPY FOR THE GENERAL I’UBLiC

60?? 20146323??? EXCEP'i‘IONALLY 2100-8 EXTOR'I'iON

CLEARED

Josh: 7.32:”14, 7:55 AM "J‘usi got back & listening. You fired Shanon? He was my
Morita".

Clem: 72’2XI4, £0525 AM "N0 I didn't fire him at 2111. It was his choice t0 ieave".

Ciem: 7X2! 14, 10:26 AM "U ever going 2 meet me to pick up that DVD".

Ciem infm‘mcd me that there has been no other contact ‘ii‘rom the subject.

On 07f} ?XM I received informaiion from Time Warner than the 1P address belonged t0 Bright house

Networks.

E prepared a suprCna for rccerds to Bright house Networks account hokder information regarding

the 1P address. The subpoena was reviewed and approved by ASA Goldstein.

0n 0?:‘232‘ E4 I received {he information from Bright house Networks which Showed the 1P address as

being assigned t0 Knight Giobai Entertainment, '1 8 2nd Street North in St Petersburg, FL. The Eisted contact 0n

the account was} {I Harkins.

A computer search of the address, 18 2nd. Street North in St Pete came back {‘0 Jann‘us Live where

concerts as wen as as sznus Live TV show ibururing Matt "spice boy" Loyd, is filmed,

On 085205 14 MPO Milier and I responded to Janus Live and met with office manager J C Harkins.

I informed Marking {hat I would 1ikc 10 speak with him concerning the IP address in quesfiion. Marking told me
{hat the 1' ’ address is used 0n the third floor in 2m area were several ofriac Jannus Live show workers use, Hlarkins

informed me that; 0n the night of 05f17fl4 a group called "Soul. Circus Cowboys" was performing.

1 inibrmed him that I would iikc Io speak with Matt Loyd and his cameraman, Josh Vozda.

Hawkins contacted them and they agreed t0 meet with us in the buginess‘s office.

Josh Vozda arrived withing a few minuies. I1. explained to Vozda that a twitter accoum had been

created on 05/} 7H4 at 1 I :06 PM from the business using the handle Joshisintbccity. He denied having any

knowiedge of the Twitter account and stated that he hardly ever uses the third floor office. He believes that on the

night OfOSX’i ?XM he left immediatciy after the show which wouid have ended at I 1:00 PM.

Appmximately twemy minutes later Matt Loyd arrived. MPO Miller, J C Hawkins, Matt Loyd and I

sat down in their conference room.

i informed Loyd that
‘1‘ was conducting an investigation that involved a Twitier account created 0n

853‘ I 7514 from am I
r’ address at the business and that this Twitter account has been used in possible criminal

amivii‘y. Loyd denied knowing anything about iE. I informed him that the account was opened using 2m email

oi‘mdiomanflawrl970@gmail.com and that 1‘ thought it was him d0 t0 him being in radio, radioman, and his

nickname being spice boy, flavor.

Loyd siood up and asked ifwc could speak in private.

MPO Miller and I fibllowed Loyd into a side office. Once in the office Loyd stated, "0k, I created that

twitter account, where do we go from here‘P".

I asked Loyd why he wouid g0 to the trouble 0f creating a fictitious email and then using the email

address t0 creme the twitter account, He responded by saying "1 didn't wan: him 1:0 know i1 was me. I wanted him

For: 52253 Printed On: Nov-I3~3i}15 (.Fri.) Page 12 0F 3‘1



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HA RDCOI’Y

COPY FOR ’I'iVlE GENERAL PUBLIC

60?? 201443323??? EXCEP’I‘IONALLY 2100~8 EX’I‘ORTION

CLEAREQ

{o Squirm. He is a very bad man and has a lot oi’conncctions, even in law enforcemeni. I have seen ht’m make a

phone cai}, and peopie get arrested.”

i agked Loyd where the DVD was. Pic stated, "I don‘t have it. I made the one in the picture from a.

blank disc and wrote 0n it."

E informed Loyd thai Clem idcniified the DVD in the photo as being his, with his handwriting.

Loyd stated "I made the one in the picture. .I. £00k a bEzmk disc and wrote 0n it with a sharpie".

i asked Loyd how he knew Clem was missing a DVD wfih Denzii 0n it. He staked, “everyone knew
his cop buddy and ex-wife‘s sex tape was missing".

i asked Loyd how he came up with {he date 0n the disc. He stated "1 just made it up".

i, informed Loyd that {he date x ’as significant because that is the exact date the stoicn DVD was

made.

Loyd then stateé "E am just trying t0 focus 0n my ‘I’zlmil‘y and put this all behind me".

Loyd admitted to creating the Twitter account and sending the messages t0 Clem, along with the

photo oi’the DVD. Loyd staieci that the DVD in the photo was just a biank (me he made Io 100k, like one 0f

Clcm‘s missing DVDS.
I informed Loyd that Clem identified, from the tweet photo, the DVD as being his. Loyd denies

taking any of’Clem‘s DVDS and insisted that he made the one in the photo.

Leyd said he did this as a prank because Clem is always talking bad ofhim in the media and 0n the

radio.

Loyd swore that the statements hit made 10 us were the truth.

On ,12z’26x‘i4 I contacted Cfiem and informed him of the status of his case. '1 informed him that]

wouid like to obtain some handwriting sampics 0f his and we agreed t0 meet 013 ‘12/31/ 14 at 1 100 hours, at his

office} 5021 W Nassau Street in Tampa.

On $2.33 if i4 I me: Clem m his office and swore him in. Clem informed me {hat during the course

oi‘his divorce, his exwwifc Heather Ciem had made references t0 ihc sex tapes she had made with Terry Botlea,

Hogan, 21nd 3130 his childhood friend Dcnzil Washington, who is a Terra Mame Indiana Zl’oiice Sergeant.

Ciem was couccmed thm she wouid rcEcasc these videos to the public and removed them from his

home. He stored them at his studia, 5025 W
iemon St in Tampa.

in March of2012 his business moved t0 their current studio at 5021 Nassau Street in. Tampa. During

the move he distinctly recails the I’iiogan, Dcnzil and Angie sex DVDS being in. a box along With numerous other

DVDS, CDs and headphones. This box was moved into an unoccupied upstairs office. "i‘he rest 0f the upstairs was

unfinished. None 01’ the cmpioyees at that time utilized the upstairs.

Clem stated that the Hogan DVD had been in a round DVD case. The type that holds muitipie discs.

Ho Stated that the Dcnzii DVD had been in it‘s own individual ciear plastic case and that the Angie

DVD was; in, a separate case similar 1'0 {he Iriogzm case.

Clem said he realized the DVDS Were missing once a video clip from the Iiilogan recording showed

up on~iinc. Ciem said he went i0 the box upstairs and noticed the only things missing were the sex tape DVDS.
Cicm stated. ”you ‘zm’t have one of the discs without the others".

For: 52253 Printed On: N0v-13~2i315 (.Fri.) Page 13 0f31



TAMPA PD
GENERAL OFFENSE HARDCOI’Y

COiW FOR 'I‘I'IE GENERAL PUBLIC

(38%? 2014-33233? EXCEPTEONALLY 2100u8 EXTORTION
CLEARED

Cficm provided me with (6) discs {hat he had previously written 0n with a Sharpie. The handwritiag

appears {’0 be the same as the handwriting 0n the DVD in the photo Loyd twceted t0 Ciem.

Clem informed me {hat the FBI. had conducted an investigation involving the 80118.11 DVDS and he

thought thaé case was; over.

Ciem desires t0 prosecui‘e anyone invoivcd in the theft and iliegai use ofhis property.

'E 0011130th the Tampa FBI Field office regarding the 13011621 DVD investigation and was told that

Special} Agent Shcam was the iead Agent.

I {hen contacted Agent Sheam who informed me that he had conducted an investigation regarding

the 130E193 sex video and the US Attorney's Office deciincd to $316 charges. I informed Agent Sheam 0f my
investigatien and the admission from Mam Loyd.

Agent Sheam told me he wouid have t0 speak with the Assistant US Attorney t0 obtain approval

before discussing the case With me.

On {31 f 1 5/ 1 5 i was contacted by 1713.1 SA Jason Sheam. He informed me that Assistant US Attorney

Sweeney had authorized him t0 provide me with nelygmnd jury subpoena infbrmation reference the case. SA
Sheam informed me that the FBI obtained the originai DVDS during an operation. The operation was the result

of mil extortion involving Matt Loyd, at&‘omcy Keith Davidson, and Lori Burbridgc. During this operation the

original DVDS were delivered by Lori Burbridgc, a femake associated with Malt Loyd, via an aLtomey named

Keith Davidson. SA Shczxm 21nd 1 made an appointment for 1/20/2015 m i330 hours t0 review his case.

I contacted Assistant State Atmmcy Division Chieflvl'att Smiih to discuss my investigation and.

informizd him 0fthe FBI’S closed case which was related. ASA Smith agreed t0 accompany me t0 View the case

at the PB} office.

On OEXEOXIS ASA Division Chief'Matt Smith and {responded t0 the FBI Pineilas office. SA Sheam
showed us the original DVDS that he was curreniiy holding as evidence. The DVDS were delivered by Lori

Bm’bridge during a controiled transactioa 0n 12f14f2012. The DVDS were in a black and silver hard case. Inside

the case were sevcm} DVD siecves. There were three DVDS total. One was labeled HOGAN 7/13/07, another

was labeicd HOOTIE ??32’07, and the third was labeled HOO’I‘IE wim no date.

ASA Smith, SA Shcam and I viewed the DVDS and noted the foiiowing;

Disc marked HOGAN 7313507 contained Heather Cicm and Terry Bollea engaging in sex. Bollea

{foes mt 100k at the camera. The camera appears t0 be on a high ledge in {13c master bedroom behind a plant.

There is no discussion about them being recorded.
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’fhe disc marked I-lOOTIE ?f3z’07 showed the camera t0 be in the same location as the previousky

mentioned disc. 8011621 and Heather are standing next t0 the bed, Heather is topless and facing Boilca as Bubba
waiks into view and comments about a scratch she has 0n her back. Bubba then leaves the room. Boliea and

Heather engage in sex.

The disc marked ROOTIE with no date shows that Bubba walks in after sex between B01163 and

Heather. Bollea, ,I’iieather and Bubba have conversation. 13011821 haves. Bubba makes comment about tape being

used for retirement. Bubba says he is going 1’0 get the tape and walks out. Tape ends.

I reviewed {he case reperts and noted that 0n IO/I 6/2012 Atty David Houston and his Cfient, Terry

13013921, meei wiih the FBi at the Pincilas Office. Houston informed them that he had comacéed Clearwater I’D

and the St Petergburg PD reference the filming 01‘ his CEicnt. He wag 101d rim the filming was "out 0f statute“ zmd

was encouraged t0 contact the 17B}.

The FBI then began their invcgtigation which icad t0 recorded phone conversations: a recorded

aperaiion to purchase the DVDS, and interviews. SA Shearn provided me with copies 0f the recorded phone calls

and ihc recordings made during the transaction t0 obiain the DVDS.

I iistened to the recorded phone conversations between Keith Davidson and David Houston which

were previded by the FBI. The foiiowing is a summary ofeach call:

£85239 Gail

KI) - WC can say they came {mm the hand of’Bubba

KD ~ You‘re buying the original or a copy made by Bubba
KD — There's no indication at ail that your client knew it was running

KI) — Viewed them through a streaming service

KI) ~ He seema iike a mail}; nice guy going through a bad part in life

KI) ~ He confides in CIcm, taking about deteriorating marriage.

Ki) - Wants t0 Start negotiating

DH ~ $1 .00

Ki) ~ $1 miliion

KI) - reference doliar figure "you know 1 stiii need t0 talk £0 my peopk".

10528;" 12 c2111

KD ~ Client is under the impression that it went from Bubba's hands into his own.

KI) ~ As far as assurances for your Client, everything that I said 0n prior occasion stands. Like

representation and warranties and the agreement

i 332.512 c211}

KD -
I, have authority, bottom line $400900

KI) ~ "I‘hree separate DVD'S

DH ~ Asks ifthcy wauid be wiliing to 5pm them up. Says one is aiready out there. So oni‘y interegtcd

in other two.
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KI) - ...therc’s one thai‘s more inflammatory than the others and then carries the iion share 0f the

vaiuc.

Ki) ~ have gone twice at a miliion and dropped it t0 $400,000 and have heard nothing in responsse.

K1) ~ A8 With any settlement, you‘re trying t0 eiiminate risk.

DH » TMZ, Gawker, Dirtyxom, Hersch at Vivid, Sexlink.com, these are the five entities that claim

to have seen mega things 0r have copies.

KI) - Understanding is £3121? the materials in client‘s possession are the materials which were shared.

KI) - The materiais were Streamed t0 me.

K113 « Agrees 0n $300,000. 50% down at execution, 25% in 9 monzhs, 25% in 16 months from the

date 0f execution.

Ki) ~ Acknowledges he knows Terry holds copyrights t0 the videos and by Gawker continuing 10 run

the video violates his copyright.

KI) ~ If faiks polygraph. So now you're in a position where you say, 0k, are you realiy going t0 let my
pissed off client walk out with the tapes, you know what I mean? It‘s

so: it really does nofihing because the deal has t0 ciose.

1152?;‘12 call

They have a discussion 0f the agreement and the uses 0f names.

The following is a summary {)fihe 12f i 4f 12 transaction recordings provided t0 me by the FBI:

13145 12 I 1:00 Davidson enters. introductions arc made.

Davidgon explains content oi‘DVDs.

i 1:08 Davidson agrees that the person they are meeting today is {he one who leaked {0

Gawkcr and has possessed the tapes.

1
‘i :09 Houston asks which tape has the issues. Davidson says tape 2 talks about his son’s

twin girlfriend. Davidson says tape 3 izflks about. n word, Brooke

dating black guy, etc.

Davidson says tape 3 around the 49 minute mark.

1 i : I 7 Houston asks "Do you know where she g0: them from Keith". Davidson says

"Yes? she bought the case and docs not know where she bougln them

fmm. Someone who was ciose to Todd and is n0 longer ciose to Todd gave them i0 her. There was an education

process with my ciiem. My Chen: gave her the 13pm.”

"Something you will have to deal with Bubba, we know these things came from
Ezim” {meaning Bubba).

Davidson says you have 2 10082 ends, Bubba and this.

£1121 Davidson says “my client is in no way associated with Heather". Houston says

sounds iike a Bubba girlfriend. Davidson says "no, more like a professional

reiationship“. Davidson says ”1 think it is a former employee 01' something like".

Davidson says "I can’t disclose everything 01' they are going t0 walk".

I 1:24 Houston asks why docs Bubba give it to a former employee when he feels its

vaiuablc enough to retire on.
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{)avidson asks Houston if they can speak in private and they enter bathroom.

Davidson says came from a former empioyee of’Bubba who hates Bubba. He says
“I don’t know if they were staicn and quite frankly I don‘t want t0

know if they weye stoien“.

1 1:3? Davidson leaves I0 get LB.

1 1:42 LB and Davidson enter room.

12:00 Houston, Davidson and Bollca leave room and g0 t0 hotel restaurant.

Davidson says he docs not know any of these people. It's his understanding that

Bubba has a unique personality he can be a vindictive person.

Davidson says he heard Bubba and Heather mei Petraeus at a swingers party and

ii is; rumomd they haw: video.

{3:05 Davidson gives his word he will aggressively work t0 have Gawker take it off the

Site.

13:06 Davidson offers t0 show izipcs for aui'hemiciiy. I-l'ogan docs not want to watch

them. Houston says to have them view beginning then fast forward 10

end.

13:55 Pieuston, 8011821 and Davidson are viewing tapes.

13:58 Davidson said Mr. X was shown tapes is how he knew they were there.

Picaihcr refuses to sign offber rights to the videos according t0 Houston.

Qavidson says it is his understanding {hat Heather has no invokvement.

34:02 Discussion about why I~I.cather refuses t0 sign a walk away agreement.

Hogan asks for verification these tapes weye stoien

Davidson says I can't say that but a reasonable person woukd beiieve that.

14:06 Davidson says if Gawker wili not take it down he will prepare a decimation that

he represents the possessor oi‘thc tapes who stole them.

Houston says Gawker indicates {hut JW Moreno gave them the footage of'l’Iogan.

14: 1 0:33 tape ends

Sessionfifz

14:10:34 tape begins with the sound 0f them walking.

1.4: 12:33 back in the room with LB and polygraph operator Orr.

14: 3 9 signing agreement and accepting DVDS.
14:21 Monster] explains {0 Davidson error in his office making the check $150,000.

They change agreement t0 reflect that.

14:26:03 FBI enter. Sounds Eike Houston and Hogan walked out.

14:27:02 tape ends.

I reviewed the FBI reports and. noted that on 12f14/ 12 Lori Burbridgc, in a post Miranda interview

with £110 FBI, stated that She was instrucied by Atty Keith Davédson and Matt Loyd t0 say she and "Mr. X" (Matt

Loyd) were the ones who leaked the 1-1‘ogan clip t0 Gawkcr in order 10 complete negotiations with Boilea and his

attorney.

Burbridge says Loyd leaked the stills t0 THE DIRTYCOM which did not create enough buzz in tile

mccjia.
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Loyd, who possessed ihc tapes, contacted TMZ who in tum put him in touch wiih Atty Keith

Davidson.

Amund thig time a clip was ieaked t0 Gawker. Carrega (Loyd's wife) contacied Burbridgc and

explained that Loyd had the 8011021 sex tapes and was actively trying, t0 seii them. Burbridgc was asked t0

become iawoived in exchange for $10,000.00 compensation.

Burbvidge states that 0n Veteran‘s Day 20 I 2 (November 1 1) she went 1‘0 Loyd and Carrega’s house

for a conference call with Atty Davidson. Loyd and Carrega had Burbridge view all three videos. While viewing

the videos Burbridge and Carrcga took handwritten notes.

Burbridge states {hat on E2z’1 EXEGIB Loyd and Carrega came to her work, Bank 0f America, t0

review the Scttiemcnt Statement.

Burbridge says that 0n EEK 132’2814 Loyd, Carrega, Davidson and her g0 t0 dinner at Ceviche's in, St

Pctersburg pyior m i319 settlement meeting. She questions the Ecgality 0f what they arc doing and Atty Davidson

brags about handiing several similar cases.

Burbridge said that in preparation for the 12/14/2012 setticment meeting Loyd gave her $200 to

rent a car in case someone ibllowed her after the meeiing. Burbridge was

instructed to return the car to the airport and not 21% the location she rented it from. Carrega was t0 pick her up 3E

the airport.

Burbridge said. she was t0 receive $5000 as partial payment for her invoi‘vemem‘ which she was t0

pay towards her repossessed car. The remaining $5000 was t0 come from Loyd.

Burbridgc stated that Loyd leaked the clip t0 TMZ and was paid $8500. T0 remain anonymous Loyd
had Burbz‘idgc sign the tax form for the money and was toid that Loyd and Carrcga wouid help her with the taxes

0n the income.

Burbridge said she received a TMZ check, via Fed—Ex, that she depesited into her bank account. She

then got an $8000 cashier’s Check made out t0 Matt Loyd.

Burbridgc said she received a total of$500 for assisting Loyd with the TMZ transaction.

Burbridge stated that "321mm" was the name Loyd used when dealing with Gawker.

Burbridge states Loyd and Carrcga used muitiple fake email accounts, potentiaily Gmail, to converse

and deal with media sizes regarding these tapes. Once used, they would shut them down t0 avoid being traced

Burbridge states Bubba Ckcm has nothing t0 do with the Ieakg 0r sale 0f the tapes. She said Loyd is

afraid 0‘f‘Bubba and is afraid of him finding ouf he was selling the tapes.

On 12f 1W1 2 Burbridge was calicd by the FBI. She informed them that she rented the car for the

transaction with her debit card at the Enterprise Car Rama} near Webb Road and Hillsbm'ough Avenue. She says

she was reimbursed by Loyé.

Burbridge informed the F81 that Loyd and Carregzx deposited the cashier's check info their son,

Jayden Carrega’s, account.

She stated that she has not had contact with either Loyd 0r Carrega.

On 12X20z’12 Bul‘bridge calls the FBI. and informs them she found her hand written notes from

the Veteran’s Day meeting with Loyd and Carrega‘ She says she had watched the videos on Loyd's MacBook
compumr.
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On 018253 5 I comacieci Denzii Lewis, who had been recorded having sex with ,lvieather Clem

which was documented 0n the {)VD marked Denzil. Lewis informed me that he had been visiting the Ciem's

bezwccn 2f I 5208 and 231 8X08. meba and Heather agreed t0 him having sex with Heather and he knew it would

be racordect

On OUZZX 15 Icalied Burbridge who agreed to meet with me at her residence. TPD MPO D. Milier

21nd i met with Burbridge at C1 825 hours. IA informed Burbridge (ha: I would Eikc t0 talk with her conceming tho

transaciion she had participated in regarding Some DVDs. She said she thought that was over. I informed her that

l was working a case where another one of the originaliy stolen DVDS had surfaced. She was concerned thai‘ she

needed to gei something in writing to protect herscff‘fmm being prosecuted. She said she shouid have done that

ezxriicv when dcaiing with {he FBI. Burbridge has two chikdx‘en, one 10 years 01d and one 4 years 01d. The younger

one kept interrupting our attempts at iafiking and it was agreed {hat we would meet the following Tuesday when

she is Of’fwork and her kids are in schooi.

On 02:23! 1 5 I provided Burbridge an Invesrigativc Witness Subpoena issued by ASA Division Chief

?vi’. Smith. Burbridge accepted the subpoena and agreed t0 meet as requested.

On 01/265 I 5 1 was ini’omeé ASA Smith that Burbridge had sought council and the interview would

be postponed.

On 02303/‘15 at 0900 hours Lori Burbridgm her attorney David Wcisbrod, ASA M. Smith and I met

:11 the State Attorney‘s office for the purpose Ofconducting an interview 0f Lori Burbridge. A court repom-zr was

aiso pmseni and recorded the imcrview. The following is a summary 0f the interview:

Burbridge stated that Tasha Carmga, Matthew Loyd‘s wife, 21nd her have been friends for years.

Regarding the transaction from 12/ 14f I 2g Tasha called her and told her they had the tapes with Hogan t0 sci}.

They had already obtained Davidson as their counsel for {he exchange. She behaved that Davidson, was referred

to them by someone from TMZ. Tasha asked her to be the person {lying {o sell the tapes. Burbridge said she

went 10 Tasha and Matt’s house and watched the DVDS so she wouid have historical info t0 be able to present

hcrscii’ as the selicr. She remembers watching the videos 0n, Matt’s MacBook laptop. She said there were (3)

videos and thinks they were in folders on the laptop. She said the only time she actuaily saw the discs was the day

everything happened, when she met 141qu and his attorney. She said that while they are watching the videos Matt

is the {me pulling up the videos to View. Matt had told her she weuld get $5000.00 for her part. Burbridge said

{hey were watching the DVDS in preparation £0 speak with attorney Davidson. Burbridgc said a speaker phone

call with Davidson was then made, Tasha and Matt were present. Burbridge remembers Davidson stating that she

needed to say, and he included in the contract, {hat she was the one who sold the video t0 Gawker. If they didn't

xix: whole d ‘21} possibly would not g0 through. Burbridge said it was pretty ciear that Davidson knew they hadn‘t

leaked it to Gawkcr. They discussed how Matt obtained the tapes and he came up with a story about purchasing

them at a Bubba yard sale. Davidson. did n01 like that story ant? suggested, they instead bought a laptop with them

0n it. Matt had explained t0 her that {here were copies going the station and that is how she thought he obtained

them. Burbl‘idge said that once the contract was written Matt brought it t0 her work for her t0 sign. At that time

she was working {it ihe Bank 0f America 0n ‘Hiligborough Ave in Tampa. Burbridge said She was not invoived

in the actual TMZ dcai. She said that was ail Matt. Tasha had called her and asked her t0 receive the money
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Since they were Wing to keep a distance from their names. Burbridgc recaiks the TMZ Check a5 being $IOOO0.00

wriimn in her name. The check came to her in Brandon by FedEx. She cashed it and gave Matt a cashier's check.

Matt paid her $500.00 for her part. She said the purpose 0f baking the clip t0 TMZ was to buiid up interest. She

believes Mam became invoived with Davidson through TMZ. Davidson 101d them if Ehey did not ciaim t0 be the

ones to micase it 10 Gawkcr £110 deal they were working 0n would not g0 through. Burbridgc recalls meeting

with Davidson, Matt, and Tasha the day before the transaction at the Ceviche restaurant in St Petersburg. During

this meeting Davidson said he had brokered other sex tapes wfih celebrities that cmfid have put them in a bad

lighi, such as Kanye West. Lori said the ciay of the transaction she met with Davidson at the Sand pear! Resort

in Cicamaicn Davidson {old her that £119 cm. was out 0f the bag, and that they knew she was not Mr. X but they

wouié say she represents someone who they are going {‘0 Gail Mr. X.

Burbridge stated that she Spoke with Matt Loyd prior to this interview. She 101d him that I, had

mentioned the DVD he twected to Bubba. Burbridgc said Matt told her he was trying t0 make Bubba sweat. He
mld her he worked for Bubba for years and he can ibrgc his handwriting. He toid her he pasted it 01,1 Twitter.

At 1400 hours a telephone conference c211} was conducted at the State Attorney's Office with David
iri‘ousi’on, the attorney for Terry Boilea. Houston stated that Davidson clearly indicated the tapes were stolen. He
said Gawker was aware of Matt Loyd's activities. Ifliouston informed us that there was a civil trial against Gawker
set for 7336? 1 5. Houston agreed t0 comacz Boifca so he could be imervicwcd.

On 02504201 S ASA Division Chiei’Mau’ Smith and '1', responded 10 5021 W Nassau Street t0 meet

with Bubba Cicm. ASA Smith contacted Clem‘s attorney, Diaco, who agreed t0 the interview. We met in Ciem's

pei’sanai office with the dost ciosed. Ciem was introduced 10 ASA Mutt Smith. Clem was informed that there

were some additional questions regarding this case. Clem was asked about a “Bubba Yard Sale". Cicm said that

ha has had four previous "Bubba Yard Sales” during which he sells different items from the show and donates the

mane}; for charity. Ciem said he has heard alicgations that the Ecaked videos were purchased at (me of‘these yard

safes which ht: says is not true.

Clem was asked if he has had any invoivcmcnt with Tony Burton of the Buchwald Group. Clem
siaicd that he never has, but he knows that Burton is Mike Cam's agent. He aIso said that Howard Stem had been

represented by the: Buchwald Group.

i asked Clem why the sex {apes were such a big topic of his divorce mediation with Heather. Clem
said he had a prc-nuptiai agreement with Heather which did not feavc her with very much.

Clem was asked if 8011621 knew he was being recorded in the sex tapes. Clem said "no, he did not

know he was being recorded".

Clem said the recordings that he knew 0f involving his ex—wife Heather and others were; Hogan,

Denzfi, a bias}; guy from Miami, and a giri named Angie. Cicm said when he received the DVDS from Heather

he did 230$ 100k in {he bag and {aka an inventory. He said he just pui the bag in his desk drawer.

Clem confinned that his employee ”twenty five cent" is Broderick E. Epps. Clem said that Matt

Loyd and Epps used t0 be very close friends. Clem does um beiievc that Epps had anything to (i0 with the sex

tapes being stolen 0:“ exposed.

I asked CIem ii’he had shown the sex tapes t0 anyone and he said no.
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_§ aESQ asked Ciem if Loyd 0r Caita had sex with Heather. He said no.

Or} 02306? 1:3 1 mot with Broderick. Epps, also known as "twenty five cent“, at the studio 011 Nassau

Street in ’Fampa. lipps was sworn in and stifled the following: He currently works 0n Bubba‘s radio show as an

(m air personaiity. Pic had previously worked 0n the Bubba Show from 2005 unti} September 01'2012 when he

quk duo 10 a conflict between him and Bubba. Epps said he and Mat Loyd, also known as "spice boy", worked

together 0n the Bubba show until Loyd got his own show. He said Loyd was always looking for "(firt" 0n Bubba

to use 0n his show. Bpps said he had never seen sex videos with Bubba's wife and does not remember Bubba ever

saying he had {hem prior to them being exposed.

I subpoenaed the phone records for Matt Loyd‘s known phones which showed that; from 3/7/1 2 t0

£05 1.6? 12 he had 38 calls with Mike Waima‘s from TMZ.

I made severafi attempts t0 contact Mike Walters of TMZ, which were unsuccessfui.

I subpoenaed and obtained phone records from both Mai: Loyd‘s and Keith Davidson's phones. The

records show they made 35 cans m each other between 10/ E 0/ 1 2 and 12/ 14x42, the day of‘the FBI operation. The

records show they had no coniact after £11m.

Burbridgc's and Carrega‘s phone records were also subpoenaed. The records confirmed that phone

calls a‘ci‘brcnccd in interviews were made.

On 02’ 122’} S 1 met with Agent Sheam who reieased the following items 0f evidence to me:

~(1) Silver box containing (3) DVDS
~(I) Check made t0 Keith Davidson from David Houston for $ 1 50,000

“Settlement Agreement signed 0n 12/ 14/ 1 2

On 03x’12f1 S '1 delivered the silver box coniaiuing the (3) DVDS to TI’D prim examiner Thomas
Gonzalez for processing. Two 0f the DVDS had prim evidence positive for ridge and were submitted through

AFIS receiving negative rcsuhsk

On {MXON 1 5 Heather Coie, Bubba Clem's ex-wife, was interviewed. at her attorney's office. ASA
Matt Smith and a court reporter were aiso present. Cole was sworn in 21nd Stated the foilowing: She stated that she

works in public access TV 21nd that is how she met Bubba. Cole said they dated off and 0n for about (4) years and

were married in January 0f 260?. She said they were married for 56 manths. Cole stated that the sex she had with

others during her marriage t0 Bubba was consensuai. She stated mat Bubba insisted 0n it being Videoed. I asked

Coie ii‘Boiiea knew he was being recorded and she said n0. I told Cole that the in the videos it appears as though

she is positioning Boliea for the camera. She said she did that because that is what Bubba wanted. Cofe said

Bubba cauld be very commiiing. Cole said she remembers Bubba coming to the house after they had separated

and requesting the DVDS sometime amund the end oi’ZOI 1.

On 04,06! 1 5 I cafied Mike Calm and left a phone message. My message was returned 0n 04/2 1/15

by Caim’s atiomcy, Dominic Fariello. We made arraignments for Calm and me to meet the foliowing morning at
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irziyicilo’s office in Tampa. I received a 0211i, Eater that same day, from Farielio who said Calm wouid not agree: to

meet

On 05f 12f 1 5 'l‘aszha Carrega, Matt Loyd‘s wife, was; interviewed at the H’ilisborough County State

Attorney‘s office. Her attorney was present aiong with ASA Matt Smith and a court reporter.

The foilowing is a summary of’hcr interview: Carrega stated that she was married to Matt Loyd
0:3 6.522%}. She said 31m has been "best friends" with Lori Burbridge since High Schooi. When asked how she

became invoived wiih the Bellea sex tapes she siated that Loyd and she were at a Bubba yard 821k: in 2010 or

20% I where they purchased a Rocky DVD movie box set. Approximately (2) weeks after the purchase they went

{o piay the Rocky movies and discovered the sex tapes inside. She recalls there being 4 t0 6 DVDS. Carrega

szated that she did not rccaii much about the tapes. l asked her if she rccalied viewing the videos and taking

moms. She said she did n01 recaii. i showed her a copy of her handwritten notes depicting the content 0f each

video. She then acknowiedged it was her handwriiing but did not recakl why she wrote them. She did not recall

conversations, phone cam; 01‘ mceiings regarding this case. Carrega stated {hat she was at the West Shore mall in

Tampa with Loyd during éhe 12f14£ E2 transaction. She said Loyd received a text message from Davidson saying

"raided? need iegai representation”.

On 06f16f15 Detective Kirlzmgitis and I met with Terry 1301103 at his residence. I infomled Bollea 0f

my cam'cm‘ investigation and informed him thai‘ the DVDS invoiving him and Cole had been stoicn at the same

Lime as; the one tweeted to Clem by Leyd. Boiler: was asked if'h‘e desired t0 proceed with prosecution for the

lfxtortion. He said he was interes‘zed bm wouid need to confer with his attorney.

On O'Méf 1 5 Detective Kirlangitis and 1 met with Patrick Fowler, aka Tuddie, in the TPD C113

conference room. FowIcr swore i0 tcii the truth and stated the following. Fowler currentiy works for Clem on

the radio show. He remembered that sometime in 201 2 Loyd and Caita were watching, something 0n. a desktop

commicr m Cox media: group's Office in S1 Pctcrsburg. He said they were iaughing and making voices to try 21nd

sound iike "Megan". Fowier said he went over t0 see what they were watching and it was a video 0f "Hogan” and

Bubba's then wife having sex. He stated {113$ he only watched for 2: few seconds but he remembers the computer

monitor as having a smaller window where the video was being played and the desktop screen background with

icons behind it. He did not see any disc 21nd did not know if what he was watching was the clip from Gawker or

{‘mm some other source. Fowier said in his opinion anyone with 'l—movie 0n an Apple device could have created

the clip he saw on Gawkcr.

During the Video 0f the FBI operation on 12/ I4/ 12g Lori Burbridgc acknowbdged viewing all (5)

videos iswoiving Cicm‘s wife which wouEd have included the "Dcnzii" video. This staiement, aiong with the

statement 0f Carmga confirms that Loyd had been in possessien 0f the DVDS stolen from Ciem.

Matt Loyd‘s phone records confirm calls {0 the media outlets attorney David Houston say he was

contacted by‘

Matt Loyd‘s phone rccmds show he initially contacted attorney Kciih Davidson and call blocked his

number.
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Ceviche anti Sand Pcai‘i were subpoenaed and provided trangaction records confirming Davidson

was at both {he 12Xi3x’12 Caviche meeting and that he stayed at the Sand Pearl resort.

Enterprise car rental was subpoenaed and provided the rcntai agreement for the veizicEe Lori

Burbridgc used during the Sand Pearl meeting,

Conclusion: Matthew Loyd sick: several sex tape DVDS from Bubba Clem's office building. He then

siaepped ciips Ofthe Hogan DVDS i0 buiid inierest, selling t0 TMZ, and concealing his identity by having Lori

Burbridgc accept payment for him.

Mathew Loyd then contacts ammcy Keith Davidson from Caiifomia to engage in {he extortion of

Terry Boiiea. m the time 0f {his comma: and throughout the negotiations Davidson is suspended from practiciag

an by the California Bar.

Davidsw} translates the accessity for Bollea m purchase these videos t0 Bollca's Attorney Houston

via FBI recorded phone conversations. Davidson's only option t0 keep from exposing the multipie videos and the

cimmging content is to obtain payment which starts out at $1 Miilion. Davidson also acknowledges that his client

ohmined {hem from his fommr empioycr without that former employers knowicdge. Davidson assisted Loyd in

coming up with 21 more suitable story as t0 how the Videos were obtained. He also instructed LGyd they wouid

have 10 admit {o the Gawkcr leak or the deal may not g0 through.

Om IOXOSXIS ASA Matt Smith and 1 me: with State Attorney Mark Obcr, ChiefAssistant State

Anomey Mike Siuacorc, Fcieny Bureau Chiei'Chris Moody, and Chici‘of Investigations Mark Cox. The
case was prescnied to them and they are determining prosecution for Conspiracy 10 Extort and Dealing in

stolen property. it was dctcmined that the Statewide Prosecutors Office wouid review the case t0 detennine

jurisdiction.

On l 1/ I 0H 5 i met With Statewide Prosecutors Nick Cox and Mike Wiiliams this case was presented

to {hem for consideration 0f prosecution. Statewide Prosecutor Cox stated that he would speak with his superiors

and get back.

On 1 1f13f 1 5 I was informed {hut the iriillsborough County State Attorney‘s Office as well as the

Office 0f the Sta£ew£de Prosecutor deciined t0 prosecute or filo charges in this case.

Therefore this case is EXCEPTION’A LLY cleared.
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Related Text Page(s)

Documem: {DENT REI’ORT
Aui‘hor: 45.100 ~ GONZALEZ, THOMAS G
Subject FINGERI’RINT PROCESS
Related daicx’time: Mar-12~«2{}}S ('I‘hu.) 1141

ReportNumber: 1463233?

Requested By: De: 3‘ Scificmmcr

Dci‘aiis:

Emmi; were submitted for processing in this case. The resuits are as foilows:

*Item M Development Media *Pmcessing Resuits

DVDWR ”Haot‘ic 238/0?" Biack I’owder Festive for ridge dctaii

DVDvR "Hogan ?x’ } 3X0?" Black Powder Postivc for ridge detail

DVD-R Black Powder Negative for ridge detail

Séeevcs 0f DVD case Blgck Powder Negative for ridge deiaii

LGcnts Coliccledeevcioped BY: LFS T Gonzalez Dam processed: O3~1 2-15

Lifts were reicased to DctJ Schkemmer for case flie.

Auihor: Latcm Fingerprint Speciaiist

Thomas Gonzalez
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Belated Text Page(s}

Document: iDENT REPORT
Author: 45.100 ~ GONZALEZ, THOMAS G
Subject Fi‘NGERI’RINT AFISXCAFIS SEARCIEI’

Related daicfiime: Maw} $2815 ('I‘uc.) 1446

R0901“: Number: 14833233?

Requested By: DEM Schicmmer

Qctziilsz

Initiai anaiysis 01:" this case determined that there arc Iatents 0f Comparison Value. I’rint(s) were searched in

AFES with the following results.

*Locatitm ofiatent *Comparison Resuits *Subiect Identified

DVD-R “Hootie 7f3g’O?" AFIS and CAFIS Search Negative

DVD-R "Hogan ?K 13107" AVIS Search Negative

Lutent’s Colicctedeeveloped BY: LFS T Gonzalez Date processed: 0342—15

Lifis were reieased t0 DeIJ Schlcmmer for case fiic.

Author: Latent Fingerpfint Speciaiist

Thomas Gonzalez
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Follow Up Regmrt # 1

Assignment Information

Assigned to: 4'3801 ~ SCI‘ILEMMER, JOHN Rank: Detective

Capacity: Investigzzt‘chasc Manager Org unit: C113

Assigned 0n: Maymfidflm ('Fuc.) 1253 by: 43915 v KENNEDY, PATRICK,
Report due 0n: 3:311-38-2035 ('Fuc.)

Submission Information

Submiiicd on: N9v~I3-2{}15 (Fri) 1212

Appmved 0n: Nov-i3—2015 {Fri} by: 35865 ~ VICTOR, MICHAEL R
Faliow Up Conciusion

Follow Up concluded: YES

Failuw Up chnrt ti i
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Clearance Information
Agency: 'i‘P‘i)

Cicarcd Siatus: Exceptionally Cieared ~ Prasecution Deckincd

Cleared 0n: Nov-13-2015 (Fri)

Ciczircd by Officer 1: QWGI - SCI’IALEMMER, JOHN
Org Unit: 8053i - CIB
Appmved by: 35865 a VICTOR, MIC}?£AEL R
Org Unit: SQS3] ~ (SIB

ComplainantWiciim notified: N0
Notified by: 47‘801 - SCI-ILEMMER, JOHN
Notified 0n: Nov-l3~2015 (Fri.)

How notified: 'I'eicphonc
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Related Property Reporfls)

Eggmrt Information

Property Report 35?: M90031
i’ropefly case staius: STOLEN
Submiiied 0n: M‘ay23-2014 {Fri} by: FINE, RALPI‘I

Authority 170:“ disposal: SCHLEMMER, JOHN Org unit: C18
Related:

Offense: GO 2914- 3323?“?

Related items: i}

Flags m d (disposed) x (x-refcrcncc) r: (entered on NCKZ) *c (evidence)
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Related Progerty Reporfls)

3gp0rt Information

i’mperty Report #z 1556.111

Property case stems: EVIImNCEKI‘iELi)
Submitted on: Nowi3~20§4 ('3‘1’113.) by: SCI-ILEMIVIER, JOHN
Related:

Offense: G0 2034- 3323??

General remarks: LOY1),MAT§:I KW 020??)

Related items: 4

Articies ~ Evidence

Status: EV11)ENCE;’HELI} Tag #2 15561 1 1- .I

:flmicic; RCDISO RADIO, TV, ENTER'I‘AINMEN'!‘ DEVICES
Scriai §§ 1: UNKNOWN OAN:
Value: ‘5me Color:

Description: GREY BOX CON'I‘AINiNG 3 DVD'S
Recovered time: w Recovered value: $0.00

Flags: *e

Current Location: 1M WE WALL
Articles - Evidence

Status: EVIDENCE/IEIIELD Tag #: 15561 11— 2

Articic: ?’?-

Scriai é? 1: NONE- (DAN:

Value: $0.09 Color:

{Descriptiom SETTLEMENT AGREEMENT AND MUTUAL RELEASE
Recovered dam: - Recovered value: $0.00

flags: *0

Current Locaiiom: 1M WE WALL
Articles ~ Evidence

Status: EVIDENCIM‘IELD Tag #1 15561 Ilw 3

Amiclc: ?'?-

Scrial 3% I: UNKNOWN OAN:
Value: $0.00 Color:

Description: ORIG CifiIECK USED DURING FBI TRANS SEALED 1N ORIG PACKG BY FBI

Recovered date: - Recovered value: $0.00

Flags: *e

Current Lecaiion: 2M WE WALL
Artickes ~ Evidence

Status: EVIDENCESHELD Tag #z 15561 1 1- =3

Articic: RCDiSC- RABIO, TV, EN’I’ER'E‘AINM EN'I‘ DEVICES
Scriai f? 1: UNKNOWN OAN:
Value: $0.00 Color:

Description: 8 CD’S OF RECORDINGS 0F PHONE CALLS 8; TRANS DURXNG FBI {NV
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Recovered date: w Recovered value: $0.00

flags: *e

Current Locmion: 'IM W333 WALL
Fiags 1“; d (disposed) x (x-rcf’crcnce} n {cmcred 0:1 NCIC) *c (evidence)
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